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Az felújítás eddig 84 millió fo-
rintba került, ebbõl 62 millió
forint pályázati  t á m o g a t á s ,
melynek 80 százaléka a Bé-
kés Megyei Területfejlesztési
Tanácstól származik. A támoga-

Kivül szebb, mint új korában
A Mittrovszky-kastély udvari homolokzata felújításának
múlt hét pénteki mûszaki átadásával befejezõdött Szarvas
egyik legszebb mûemlék épületének komplett külsõ fel-
újítása.

tást megítélõ területfejlesztési
tanács elnöke Domokos László,
akkori és mostani országgyûlési
képviselõ is jelen volt a pénteki
átadáson.

A beruházás 2000-ben kezdõ-

dött a tetõszerkezet felújításá-
val. Megerõsítették a födémet és
és kicserélték a tetõ héjazatot,
azaz a cserepeket.

Elõször az utcai homlokzatot
újították fel. A körítõ falakat �
azok elfûrészelésével � utólago-
san szigetelték. A homlokzati
falakat a  szükséges mérték-
ben falszárító, vakolattal ja-
v í t o t t á k  k i .  A z  a l k a l m a z o t t
festékeket páraátbocsátó ké-
pessé g g e l  r e n d e l k e z n e k .  A
m u n k a utólsó  fáz isában az
udvari  homlokzat felújítása
k ö v e t k e z e t t ,  a  k i v i t e l ezõ a
KOMÉP Városgazdálkodási Kft.
volt.  Ezen az oldalon vala-
mennyi nyillászárót kicserélték
és hõszigetelõ üvegekkel látták
el azokat.

Az épület belsõ része is mun-
kás kezekre vár, a belsõ felújí-
tás mikéntjént a kastély késõbbi
funkciója határozza meg.

� A Gallicoop által készített
valódi panírozott pulykamell si-
kerdíjas lett a vásáron, ami nagy
örömet okozott nekünk. A
Foodapest kiállításon � amit
kétévente rendeznek � rendsze-
resen részt veszünk, idén is több
termékkel voltunk jelen, amint
azt a piac is igazolja a sikerdíj
mellett, a félkész és késztermé-
kek egyre nagyobb népszerûség-
nek örvendenek, majdhogy
nem egyenes arányban azzal a
tapasztalattal,  hogy a házi-
asszonyoknak is egyre kevesebb
idejük jut a konyhai munkákra.
A Gallicoop tavaly májusban át-
adott panírüzemének termelé-
se, az itt elõállított termékek
forgalma hétrõl-hétre emel-
kedik. A félkész és késztermé-
keink kondícióban és árban is
felveszik a versenyt a hasonló
termékekkel, reméljük a követ-
kezõ idõszakban, a sikerdíjnak
is köszönhetõen, még jobb lesz
az értékesítés.

A termék mellett egy másik dí-
jat is elnyertünk, Agrofood elne-
vezéssel egy filmverseny is zaj-
lott, melynek utolsó napján ki-
derült, a Gallicoopot, illetve a
pulyketenyésztés-, és feldolgo-
zás teljes vertikumát bemutató
filmünk megnyerte ezt a ver-
senyt.

� Láthatja esetleg a �hazai�
közönség is majd ezt a filmet?

� Rajtunk nem múlik, szíve-
sen bemutatnánk itthon is.

� Ilyenkor karácsony táján a
pulyka a figyelem középpontjá-
ba kerül...

� Mi is reméljük, hogy így
lesz. A december emiatt zsúfolt
idõszak, szombaton is vágunk,
december 22-én fejezzük be az
évet, összesen 29500 tonna élõ
állatot vágunk, ennyit soha még

Két díjat is nyertek
A szarvasi Gallicoop Rt.-rõl szóltak a hírek az elmúlt héten
� méghozzá kellemes hírek � hiszen több helyütt találkoz-
hatott  az olvasó azzal a hírrel, hogy egyik termékük a
Foodapest Élelmiszeripari Kiállításon díjat nyert. Erdélyi
István vezérigazgatóval beszélgetve elõször arról érdek-
lõdtünk, mi is volt pontosan ez a díj.

nem vágtunk le a Gallicoopban
egy év alatt. A tavalyi � eddigi
legjobb � évünket is tíz száza-
lékkal sikerült túlszárnyalni.
Ugyanilyen sikerekrõl a piaci
pozíciót tekintve már nem tu-
dok beszámolni, nyomottak az
árak.

� Ez azt jelenti, hogy több
termeléssel is kevesebb az ár-
bevétel?

� Az egész iparág küzd ezzel
a jelentõs problémával Európa-
szerte, így a Gallicoopnak is
meg kell tenni a  szükséges stra-
tégiai intézkedéseket a költség-
takarékosabb termelésre. A ne-
hézségek ellenére is eredmé-
nyes év lesz azért a 2002-es, de
a következõ esztendõnek, az
uniós csatlakozás miatt is, leg-
alább jó közepesre kellene sike-
rülnie.

� Az uniós csatlakozás mit
jelent a Gallicoopnak? Vannak
esetleg kvóta-gondok?

� Azok nincsenek, hiszen a
nyugat-európai 125 ezer tonna
kvóta fedezi a termelést, a már
említett nyomott árak, a rossz
piaci környezet okoz gondot,
dél-amerikai és thaiföldi, hihe-
tetlenül olcsó termékekkel kell
versenyezni. Reméljük, az Eu
meghozza a szükséges intézke-
déseket saját termelõi védelme
érdekében.

� Díjnyertes termékük is
továbbfeldolgozott termék, a
továbbfeldolgozáshoz viszont
folyamatos fejlesztés kell, így
lesz a jövõben is?

� Igen, folyamatosan fejlõdni
kell, így természetes, nincs más
lehetõség, akkor sem, ha lassan
erõnket meghaladó � évi 5-600
milliós � fejlesztéseket hajtunk
végre.

Folytatás a 3. oldalon

Házhoz megy a Mikulás
A tavalyi évhez hasonlóan a Mikulás ismét

meglátogatja a gyerekeket hintóján.
A Mikulás telefonszáma:
06-20-4111-355
SMS- száma:
06-30-3030-266
A Vajda Péter Mûvelõdési
Központ és a
Körös TV Mikulása
várja az anyukák és
az apukák hívását!
Információ: Dankó Ervin,
Körös TV

Még 12 hektárnyi szabad terü-
let van a szarvasi ipari parkban,
amelyet a város úgy szeretne fel-
használni, hogy az összhangban
legyen a kitûzött céllal: a város
gazdasági potenciáljának növe-
lése, munkahely-teremtés, a
helyben felszabaduló munkaerõ
továbbfoglalkoztatása. A város
ipari területté nyilvánított belte-
rületén két éve valósult meg az
ipari park, melynek 54,4 hektá-
ros területébõl 41,5 hektár �mû-
ködik�, 40 cég részvételével. A
még kihasználatlan terület felét
szeretnék a városatyák a Gazda-
sági Minisztérium figyelmébe
ajánlani, hogy vegyék azt számí-
tásba (vásárolják meg) jelenleg
még nem ismert gazdasági célok
megvalósítására. Babák Mihály
polgármestert, dr.Gyalog Sán-
dor alpolgámestert és Kiszely
Mihály képviselõt legutóbbi ülé-
sükön azzal bízták meg a kép-
viselõk,  hogy kezdjenek ez-
ügyben tárgyalásokat.  A je -
lenleg még kihasználatlan te-
rület másik felén egy olyan üres
üzemcsarnok megépítését látják
indokoltnak, mely helyet adhat-
na kisebb, megerõsödés elõtt
álló kezdõ vállalkozások szá-
mára.

Hat hektár
eladó

Kívánjon kellemes ünnepeket a
Szarvas és Vidéke hasábjain!

Üzleti partnereinek, vásárlóinak, barátainak és isme-
rõseinek kívánjon velünk Kellemes Karácsonyt és Bol-
dog Új Évet!
Ünnepi akciónk keretében kedvezményes tarifák:

az 1/16 oldal hirdetési felület ára
most csak bruttó 2000 forint.

Keressenek bennünket a Szarvas és Vidéke szerkesztõ-
ségében (Polgármesteri Hivatal IV. emelete) személye-
sen, vagy a 66-312-284-es telefonon!
Ezévi utólsó számunk december 19-én jelenik meg, lap-
zárta december 18-án 12 órakor.

Közvetlen kapcsolat kialakítását szolgálta gyermekek, szü-
lõk és pedagógusok között a  Szarvas Város Általános Iskolájá-
ban és Óvodájában november 30-án megrendezett nyílt nap.

Sokoldalú képzés

A nap folyamán az érdeklõdõk
átfogó képet kaphattak az iskola
légkörérõl, életérõl és képzési le-

hetõségeirõl. Az intézmény dolgo-
zói nagy hangsúlyt fektetnek az
egyéni nevelésre, ahol elsõsorban

a sport kap nagy szerepet. Emel-
lett a matematika és az idegen
nyelvi oktatás is magas színvo-
nalú, az informatikai oktatás-
ról már nem is beszélve, me-
lyet már az elsõ osztályosok
órarendjébe is beépítettek. Az
iskolában mûködõ mûvészeti
iskolában a gyerekek megismer-
kedhetnek különféle mûvészeti
ágakkal, mint például a tánccal és
a zenével.

A tanítónõk szervezte és vezet-
te foglalkozásokon játékos mó-
don próbálhatták ki, mérhették
fel képességeiket a kisgyermekek
mozgásos tevékenységekben,
kézügyességet fejlesztõ játékok-
ban, számítógépen végrehajtható
gyakorlatokban és közös éneklés-
ben, verselésben, egyszóval az
élet minden területét érintõ fel-
adatokban.

    J. K.

�Vadócba rózsát ojtok...
... hogy szebb legyen a Föld�
A mottója is lehetett volna az a vers a 2002-es Szent András
Napnak, amit Hrncsjár András szavalt el a szentandrási
mûvelõdési házban, az elmúlt héten szombaton délután. A
mûvelõdési házban összegyûlteket köszöntve, az idei
szentandrási kitüntetetteknek ajánlva szavalta Mécs Lász-
ló versét, a tõle megszokott mély átéléssel Hrncsjár András.

Békésszentandráson, a Szent
András Napon Sinka József pol-
gármester köszöntötte a nagy-
község ünnepére érkezetteket,
köztük Domokos László ország-
gyûlési képviselõt, a testvértele-
pülés Kishegyes képviseletében

érkezett Dudás Józsefet és Czé-
kus Gyöngyit. A polgármester
felidézte az elmúlt esztendõ tör-
ténéseit, visszatekintve a válasz-
tások néha háborgó idõszakára,
a következõ idõszakot, mint a
kapcsolatépítés és fejlõdés idõ-
szakát jellemezte. Ehhez �
mondta Sinka József � jó adott-

ságokkal láthatnak hozzá
Békésszentandráson, hiszen a ko-
rábban nyomasztó hosszútávú hi-
teleket visszafizették, elindult a
település legnagyobb beruházása
a szennyvíz-beruházás, és aláírták
a PHARE-szerzõdést is a furugyi
bekötõút építésére. A polgármes-
ter felidézte az elmúlt idõszak
élénk, eseményekben bõvelke-
dõ szentandrási kulturális-, és
sportéletet is,  majd röviden
szólt idei terveikrõl, ezek között
a már régóta álmodott, a duz-
zasztónál építendõ vízerõmûrõl.
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